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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Drasztikus létszámhiány a Rendőrségnél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint az elmúlt években drasztikusan csökkent a rendészeti szakközépiskolákba, illetve
szakgimnáziumokba jelentkezők száma. A problémát súlyosbítja, hogy a tendencia egyre gyorsuló
csökkenést  mutat:  az  elmúlt  két  évben  olyan  kevesen  érdeklődtek  a  rendvédelmi  intézmények
képzései  iránt,  amely  a  szakszervezeti  vezetők  szerint  már  rövidtávon  belül  komoly  gondokat
okozhat az utánpótlással kapcsolatban.

Az  elmúlt  évek  kormányzati  döntései  inkább  rontottak,  mintsem segítettek  volna  a  szervezetet
érintő  kihívásokon.  A  honvédelmi  illetményalapnak  a  rendvédelmi  illetményalaptól  való
elkülönítését eredményező döntésével a Kormány jelentős, több mint 15%-os különbséget idézett
elő a két szervezet illetményalapja között.  Előbbi 2019-ben 44 600 forintot tesz ki,  míg utóbbi
összege változatlanul 38 650 forint maradt.

Mindezt tovább súlyosbítja, hogy évek óta nem tudja megnyugtatóan rendezni az Országgyűlés a
túlóra-kifizetés  kérdését.  Amennyiben  2020  után  kizárólag  szabadnappal  lehet  megváltani  a
túlórákat, az jelentős egzisztenciális kihívások elé helyezi a szervezetet, újabb leszereléseket idézve
elő.

A kifejtettekkel  kapcsolatban  arra  kérem a  tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  válaszoljon  az  alábbi
kérdésekre:

1) 2010 óta éves bontás szerint hány jelentkező nyert felvételt rendészeti szakközépiskolába /
szakgimnáziumba?

2)  Tervezi-e  a  Kormány  a  2020-as  költségvetési  törvényjavaslatban  megszüntetni  a
honvédelmi  és  a  rendvédelmi  illetményalapok  közötti  különbözetet,  megemelve  ezzel  a



rendvédelmi illetményalapot? 

3) Hányan szereltek le a Rendőrségtől 2018-ban havi bontás szerint?

Tisztelettel várom válaszát.

1


